
Høringssvar Fjell sokn, Vesthordland prosti, Bjørgvin bispedømme 

 

Svar Spm 1(oppsamlet): 

Gudstjenestereformen ga noe mer oppmerksomhet omkring gudstjenesten, men vi 

klarte ikke å følge opp med den «voksneopplæringen» reformen ga mulighet for. 

Fokuset på deltaking og medliturgenes utvidede rolle har vært positiv, men for noen av 

de tidligere «tekstleserne» ble det mer oppgaver enn de i utgansgpunktet var fortrolige 

med. 

Med tanke på et mer variert gudstjenesteliv, ville det vært en hjelp med (ihvertfall) et 

forslag til familiegudstjeneste, og gjerne og ung messe. 

Det oppleves unødvendig med en så kraftig innstramming av kan ledd, og unødig rigid 

med en del av de nye forslagene til MÅ ledd.  

Vi mener Forbønn kan bevares som egen hoveddel i gudstjenesteordningen. 

Det er et godt forslag at velkomstordene kan komme enten før gudstjenesten eller i 

forbindelse med hilsen. 

Vi er uenige i at man MÅ stå på inngangs- og sluttsalme. Dette bør være valgfritt. 

 

Høringsspørsmål 2:  

Vi har ingen sterke meninger her. 

 

Høringsspørsmål 3e:  

Ja til spørsmål om valgfritt ledd – vi kommer nok til å beholde dette leddet. 

 

Høringsspørsmål 3 f:  

Vi mener det er viktig at det er valgfrihet her. Hos oss vil normalt syndsvedkjenninga 

komme i starten av gudstjenesten, men det vil i enkelte gudstjenester være naturlig å 

vike fra dette. 

 

Høringsspørsmål 3i:  

Vi er uenige i at Dagens bønn skal bli obligatorisk 



Høringsspørsmål 4:  

Vi er sterkt imot at Halleluja omkved som obligatorisk ledd ifm evangelielesingen. 

Det bør være mulig å ha bønnevandring i sammenheng med nattverden. Det vil rent 

praktisk ikke være mulig å kombinere bønnevandring og nattverd på annen måte i våre 

gudstjenester, og vi har gode erfaringer med bønnevandring i sammenheng med 

nattverdfeiringen. 

 

Høringsspørsmål 5a:  

Vi mener at dagens ordning med valgmuligheter er god nok.  

 

Høringsspørsmål 5c:  

Vi opplever det mest naturlig at takkofferet kommer i forbønnsleddet og ikke i 

nattverdliturgien. Men vi tenker at dette bør være valgfritt. 

 

Høringsspørsmål 6:  

Det er et godt forslag med et alternativ med en kortere nattverdbønn. 

 

Høringsspørsmål 7:  

Vi har ingen kommentarer til hoveddel 4, utover det vi allerede har nevnt, at det bør 

være valgfritt om en står under sluttsalmen.. 


